
  
SCHRIFTELIJKE  VRAGEN  

  
Datum:     17  januari  2016  

Onderwerp:   Schriftelijke  vragen  verkleinen  geluidsruimte  Rotterdam  The  Hague  Airport
  

  
Toelichting  

In  de  Overschiese  Krant  van  15  januari1  geeft  de  directeur  van  Rotterdam  The  Hague  Airport  aan  
er  vliegtuigen  op  de  markt  komen  die  geluidsarmer  zijn dat  over  een  aantal  jaren  de  vliegtuigen  
die  hier  over  het  hek  gaan  bijna  onhoorbaar  zullen  zijn  door  nieuwe  motoren   

In  het  coalitieakkoord  zet  de  Coalitie  in  op  versterking  van  het  zakelijk  profiel  van  de  luchthaven  en  is  

uitspraken  van  de  directeur  van  Rotterdam  The  Hague  Airport  die  in  hetzelfde  interview  zegt  dat  hij  erg  
hecht  aan     en  de  afgelopen  dertig  jaar     kan  dit  
ook  met  een  krimpende  gebruiksruimte.  

  

GroenLinks  Zuid-‐Holland  heeft  hierover  de  volgende  vragen:  

1. Hecht  het  College  belang  aan  eerlijke  en  transparante  communicatie  over  Rotterdam  The  Hague  
Airport?  Zo  nee,  waarom  niet?    

2. Zo  ja,  heeft  het  College  alle  onderzoeken  die  zij  ontvangt  van  Rotterdam  The  Hague  Airport  over  de  
overlast  en  economische  waarde  voor  de  regio  gedeeld  met  de  omwonenden  en  zal  zij  de  MER  en  
de  economische  onderzoek  over  de  uitbreiding  van  RTHA  instantaan  en  ongewijzigd  doorsturen  
naar  de  CRO?  Zo  nee,  welke  onderzoeken  heeft  zij  niet  gedeeld  en  waarom  niet?  

3. Is  het  College  van  mening  dat  RTHA  transparant  en  eerlijk  communiceert?  Zo  ja,  waarop  baseert  zij  
dat?  Zo  nee,  waarom  niet  en  wat  doet  het  College  om  dat  te  bevorderen?  

4. Is  het  College  met  GroenLinks  eens  dat  als  de  vliegtuigen  bijna  onhoorbaar  zullen  er  geen  noodzaak  
is  om  de  geluidsruimte  uit  te  breiden  en  deze  zelfs  verkleind  kan  worden?    

a. Zo  ja,  is  dat  ook  de  lijn  die  het  College  zal  volgen  bij  het  nieuwe  luchthavenbesluit  dat  in  de  
loop  van  dit  jaar  wordt  genomen?    

b. Zo  niet,  waarom  niet?  

  

  

  

  

Berend  Potjer  

Statenlid  GroenLinks  

                                                                                                            

1    http://www.overschiesekrant.nl/lees/26203/roland-‐wondolleck-‐vertelde-‐dertig-‐jaar-‐een-‐verhaal-‐
dat-‐klopte    
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